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Az október 21-én megnyílt Románia Turisztikai Vásáron a Székelyföld-standot mutatta be
sajtótájékoztatón 
Borboly Csaba
, 
Hargita Megye Tanácsának
elnöke és 
Demeter János
, 
Kovászna Megye Tanácsának
alelnöke. Az eseményen jelen volt 
Markó Béla
miniszterelnök-helyettes is.
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  A húsz kiállítót felvonultató, 108 négyzetméter felületű standon minden kommunikációscsatornát igénybe vesznek: 3D-ben mutatják be a székelyföldi sípályákat, a hóember sítalpakonérkezik, és a téli ünnepek népművészeti vonzatára is felhívják a figyelmet. Alig nyílt meg azexpó, máris sokan érdeklődnek a székelyföldi kínálat iránt, nagyszámú látogató lepte el astandot, ahol sokan már fényképet készítettek a síruhás hóemberrel, megkóstolták a székelyízeket, és tanulmányozták a sípályatérképet.  „Nem csupán szimbolikus jelentősége van annak, hogy a Székelyföld-stand visszatért aRomexpóra. Ez azt is jelenti, hogy igény van rá" – jelentette ki Markó Béla. Az RMDSZszövetségi elnöke szerint az elmúlt húsz évben a magyar közösség vezetői együtt sokat tettekazért, hogy ide eljussanak. „Az elmúlt húsz évben nem lehetett itt Székelyföld-stand, de alemaradást sikerült behoznunk" – hangsúlyozta a miniszterelnök-helyettes.  „Azt szeretnénk, hogy aki hozzánk látogat, új élményekkel gazdagodjon, fedezze fel az addigszámára ismeretlen helyi kincseinket is – mondta Borboly Csaba. – Meghívjuk: próbálják ki,amit Székelyföld nyújthat, és újságolják el másoknak is, hogy nem csak inni lehet a borvizet, defürödni is benne. Nálunk a téli ünnepek velejárója a havas táj. A távolról érkező turista, aki csaka tévében látottak alapján kapcsolja össze ezt a kettőt, Székelyföldön meg is tapasztalhatja."Hargita Megye Tanácsának elnöke szerint értékekről bőven beszélhetünk: Székelyföldöntalálható a parajdi sóbánya, a Szent Anna-tó, itt rendezik a töltöttkáposzta-fesztivált, ésmég számos ismert és közkedvelt turisztikai érték van jelen. „Egységesen szeretnénk képviselnimindazt, ami ránk jellemző. Ezért fogtunk össze önkormányzatok és szolgáltatók egyaránt,ezért dolgoztuk ki turisztikai stratégiánkat, amely minden vendéglátó egység, sportlétesítmény,természetvédelmi terület javát szolgálja" – jelentette ki a Hargita megyei tanácselnök.  

  „Kollégáinkkal volt időnk alaposan körbenézni az expón, és elmondhatom, hogy aSzékelyföld-stand ebben az évben már nemcsak azért érdekes, mert Kovászna, Hargita és Maros megyeharmadik alkalommal is együttes erővel van jelen a vásáron, hanem azért is, mert azinformációs anyagok mennyiségét és minőségét illetően is ez a stand a legérdekesebb –közölte Demeter János, Kovászna Megye Tanácsának alelnöke. "Az idén a stand mérete isjelentős, és azt is lehetett látni, hogy annak ellenére, hogy a mai nap inkább a turisztikai ágazatszakembereinek szólt, sokkal több érdeklődőt vonzottunk, mint a többiek." Az önkormányzativezető azt is elmondta, hogy a székelyföldi turizmus jövőjét a minőségi és nem a mennyiségiszolgáltatásban látja. Ennek érdekében fontosnak tartja az olyan pályázati lehetőségeket,programok kiaknázását, mint a Leader, amelyek segítségével komoly fejlesztést lehetne ebben a szegmensben is elérni. A szakszerűmarketingstratégia mellett Demeter hangsúlyt fektetne Székelyföld reklámozására is –véleménye szerint a megfelelő médiaeszközökkel lényeges előrelépésre számíthatunk.  A kiállítás október 24-ig látogatható. Nemcsak a Romexpón mutatják be egységesenSzékelyföldet mint potenciális turisztikai célpontot, hanem a három székelyföldi megye közösennépszerűsítette a térséget a budapesti Hungexpónis. A kezdeményezők nem állnak meg itt, további külföldi nemzetközi kiállításokra is elszeretnének jutni, hogy minél nagyobb közönségnek mutathassák be a régió értékeit.  
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